
 

Oskar Fjetland   

Vida Somers   

Jonetta Øyre   

Sara Madeleine Haga   

Meri Dhora   

Maren Valand   

Stefiny Packiyanathar   

Juan José Vargas Garcia   

Alexander Viktor Kangas   

Amy Johanne Blanchard  Kristoffer 

Solumsmoen Mørch  

Mia Sanness   

   

Innkalling til møte i Velferdstinget   

   

Det innkalles herved inn til møte i Velferdstinget i Agder.   

   

Tid: Onsdag 10.januar kl. 17.00   

Sted: Møterom Sigma i kjelleren på Studentsenteret, Universitetsveien 3A, Kristiansand.   

NB: Vennligst gi en tilbakemelding uansett om du kan delta eller ikke på  leder@vt-agder.no     

Det blir servert mat og drikke på møtet, og vi tar hensyn til matallergier og -preferanser. Husk 

å melde ifra om evt. allergier eller preferanser så snart som mulig (dersom du ikke har det 

allerede) til leder.   

Med vennlig hilsen,    

Helene Brevik, Leder, VT.   

   

   



 

 

 

Saksliste VT-møte    

Møtedato: 10.januar 2024 kl.17.00     

Sted: Sigma    

SAK    TITTEL     SAKSBEHANDLER    MERKNAD    

FORMØTE   FORMØTE          

VT-sak 00a/24    

   

Valg av ordstyrer        Muntlig     

VT-sak 00b/24    Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden     

Ordstyrer     Vedlagt     

VT-sak 00c/24   Godkjenning av protokoll  

06.12.2023, 15.11.2023  

(SSMmøte)    

Ordstyrer    Vedlagt     

    

Orienteringssaker                

VT-sak 01/24    Siden sist    Helene Brevik/Jakob 

Mæland   

Vedlagt     

Vedtektsaker        

VT-sak 02/24    Møtedatoer vår 2024   Sigrid Solheim     Vedlagt    

VT-sak 03/24    

   

Semesterhjul vår 2024    Vilma Himberg    Vedlagt     

VT-sak 04/23   Retningslinjer økonomiske 

avtaler   

Sigrid Solheim     Vedlagt    

VT-sak 05/23   Revidering av SSM  

retningslinjer   

Sigrid Solheim    Vedlagt    

Diskusjonssaker            

VT-sak 06/24   Boligpriser og semesteravgift         

Orienteringssaker             

VT-sak 07/23    Eventuelt             

    Evaluering av møtet        Muntlig     



 

   

   

   

Dagsorden for VT-møte 10.01.24     

AU foreslår følgende dagsorden for møtet:     

SAK    TITTEL     ANSLÅTT TIDSPUNKT    

FORMØTE   FORMØTE   17.00-17.30   

VT-sak 00a/24   Valg av ordstyrer    17:35-17:40    

VT-sak 00b/24    Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden     

17:40-17:45    

VT-sak 00c/24    Godkjenning av protokoll   

06.12.23 & 15.11.23   

17:45-17:50    

VT-sak 01/24    Siden sist     17:50-18:00   

VT-sak 02/24   Møtedatoer vår 2024   18:00-18:30   

VT-sak 03/24   Semesterhjul vår 2024   

   

18:30-19:00    

PAUSE      19:00-19:10    

VT-sak 04/24   Retningslinjer økonomiske 

avtaler   
19:10-20:00   

VT-sak 05/24    Revidering SSM    

   

20:00-21:15     

PAUSE     21:15-21:30   

 VT-sak 06/24    Boligpriser og semesteravgift   21:30-22:15    

VT-sak 07/24    Eventuelt    22:15-22:25   

     

Møtet er estimert til å vare til ca 22.25   

   

   

   

   



 

   

Velferdstinget i Agder   

   

 VT-sak  

      Protokoll   

  Møtedato                06.12.23   

  Saksbehandler     Mattias Neteland    

   

UiA:    

Oskar Fjetland   

Vida Somers    

Jonetta Øyre   

Meri Dhora    

Sara Madeleine Haga   

   

Ansgar:    

Kristoffer Solumsmoen Mørch    

Noroff:  Amy Johanne  

Blanchard    

Fagskolen i Agder:   

Juan Josè Vargas Garcia    

   

NLA:  Mia 

Sannæss  AU:    

Sigrid Lindemark  

Mattias Neteland  Vilma 

Himberg   Ordstyrere:    

Miriam Trovi     

Protokollfører:  

Mattias Neteland  

Andre til stede:    

Jakob Mæland SiA-styret    

Maiken Køien Andersen STA leder    



 

Magnus Johannessen   Jostein 

– Ansgar var  SAKSLISTE   

VT-sak 00a/23 Valg av ordstyrer   

Forslag: Miriam Trovi    

Enstemmig 

vedtatt    

   

VT-sak 00b/23 Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden Enstemmig vedtatt   

AU spør VT om lov til å gi en ekstra ordinær tildeling til en nyoppretta forening.    

   

VT-sak 00c/22 Godkjenning av protokoll 08.11.23 og 15.11.23 Enstemmig vedtatt   

STA ber om at protokollen fra SSM-møtet gås gjennom og rettskrives   

Stemmes over at protokoll fra SSM-møtet ikke godkjennes og gås gjennom før det godtas på neste 

møte. 9 for 1 avholdende Orienteringssaker    

VT-sak 57/23 Siden sist    

Vilma presenterer siden sist på vegne av AU. Jakob presenterer siden sist fra SiA-styret.    

Vedtektsaker    

VT-sak 58/23 Budsjett 2024   

   

Forslag 1      

Forslagsstiller     

Forslag    Budsjettet blir som det er   

Vedtak    9 for 1 avholdende   

   

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar Budsjett 2024, med de endringene som måtte komme på 

møtet.    

Enstemmig vedtatt   

Tilbakemelding om å ha mer forberedelse til postene om hvor mye vi har igjen og hvorfor vi ser behov 

for en økning   

VT-sak 59/23 Resolusjon kollektivtransport     

Forslag 1   Tilleggsforslag   

Forslagsstiller   Oskar A. Fjetland   

Forslag    I annet avsnitt, tredje punktum legge til «og 

dårlige bussforbindelser» etter «høye prisene».   



 

Vedtak    Enstemmig vedtatt   

Forslag 2   Tilleggsforslag   

Forslagsstiller   Magnus Johannessen   

Forslag    Krever at studentbilletter skal være tilgjengelige 

i AKT-appen. Uansett alder skal en student ha 

samme pris   

Vedtak    Enstemmig vedtatt   

   

Forslag 3   Tilleggsforslag   

Forslagsstiller   Vida Somers   

Forslag      Billettprisene skal være 40 % lavere for     
studentene enn for ordinær billett.     

Vedtak    Enstemmig Vedtatt   

   

Forslag 4   Tilleggsforslag   

Forslagsstiller     Stefiny Packiyanathar     

Forslag    Mulighet for økende rabatt på sirka 2% 
reduksjon på pris per enkelbilettkjøp   

Vedtak    Enstemmig vedtatt   

   

   

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar Resolusjon kollektivtransport, med de endringene som 

måtte komme på møtet.    

Enstemmig vedtatt   

   

VT-sak 60/23 Ekstraordinær tildeling   

Forslag 1   Habitus Linjeforening   

Forslagsstiller   AU   

Forslag    AU foreslår å innvilge summen som er søkt om   

Vedtak    AU sitt forslag blir enstemmig vedtatt   

   

Forslag til vedtak 1: Velferdstinget i Agder vedtar ekstraordinær tildeling, med de endringene som 

måtte komme på møtet.    

Enstemmig vedtatt   

Forslag 1   UN-students Agder   

Forslagsstiller   AU   

Forslag    AU foreslår å innvilge summen som er søkt om   



 

Vedtak    AU sitt forslag blir enstemmig vedtatt   

   

Forslag til vedtak 2: Velferdstinget i Agder vedtar ekstraordinær tildeling, med de endringene som 

måtte komme på møtet.  Enstemmig vedtatt   

   

   

Forslag 1     

Forslagsstiller   AU   

Forslag      Til søknaden til Systua:     
Investeringsmiddel 3.1 Symaskiner. Dersom     
VT innvilger midler til symaskiner vil det bli   

  lagt ved en kommentar på Notion der det       
oppfordres til en kontrakt i foreningen     
angående lån av symaskinene.     

Vedtak    Enstemmig vedtatt   

   

   

Forslag 2     

Forslagsstiller   Sara   

Forslag      Innvilge midler til to symaskiner istedenfor     
fire. Oppfordres til å søke om midler til flere     
dersom medlemsmassen blir større.     

Vedtak    Enstemmig vedtatt   

   

Forslag til vedtak 3: Velferdstinget i Agder vedtar ekstraordinær tildeling, med de endringene som 

måtte komme på møtet.    

Enstemmig vedtatt   

   

Forslag 1   Endringsforslg   

Forslagsstiller   Jonetta Øyre   

Forslag      Til søknaden til Apollon Linjeforening.     
   
Gi kr. 0 til maleutstyr.    
   
Kommentar: det skal hovedsakelig gå til bruk i     
diverse kurs og/eller sosiale arrangement, noe  
SSM ikke støtter.     

Vedtak    Enstemmig vedtatt   

   



 

Forslag til vedtak 4: Velferdstinget i Agder vedtar ekstraordinær tildeling, med de endringene som 

måtte komme på møtet.    

Enstemmig vedtatt   

   

Forslag til vedtak av alle fire søknader om ekstraordinære søknader: Velferdstinget i Agder vedtar 

ekstraordinær tildeling, med de endringene som måtte komme på møtet.    

Enstemmig vedtatt   

   

Velferdstinget godkjenner at Oskar A. Fjetland får permisjon fra møtet, drar klokken 20:05 VT-sak  

61/23 Revidering av aktivitetsfondet   

Forslag 1   Endringsforslag   

Forslagsstiller     Oskar A. Fjetland     

Forslag      Endre formuleringen til "Det er mulig å søke     
støtte opp til kr 10.000,-."     

Vedtak    7 for og 1 mot, vedtatt   

   

Forslag 2   Endringsforslag   

Forslagsstiller   AU   

Forslag    Behandle Retningslinjer for Aktivitetsfondet og 
Søknaden i ett vedtak.   

Vedtak    Enstemmig vedtat   

   

Forslag 3   Endringsforslag   

Forslagsstiller   Magnus Johannessen   

Forslag      Endre søknadsfrist fra 31, januar til 31 mars 
, 

    

samt at søknader blir behandlet fortløpende  

fra skolestart gjeldende semester.     
   
Åpne for at sekundær     
søknadsfrist for  den 
høstsemester er 31  
september, søkna åpner ved    
skolestart   
Søknader som kommer inn fra 
sko høstsemester til 31 
september vil fortløpende.   
   
Samt sette vilkår at aktiviteten skal foregår     
innen søknadssemesteret.     

Vedtak    7 for 1 mot, vedtatt   

   



 

Forslag 4   Tilleggsforslag   

Forslagsstiller   Amy   

Forslag      Under "Hvem kan søke":     
   
Underpunkt under punkt 3: Dersom     
studentgruppen er fra en av de mindre     
institusjonene kan gruppen være på 7     
studenter.     

Vedtak    Enstemmig vedtatt   

   

   

   

   

Forslag 5   Endringsforslag   

Forslagsstiller   AU   

Forslag     Det vil bli satt av halvparten av den totale     

   summen til vårsemesteret og halvparten av     
den totale summen til høstsemesteret. Dersom    

  det er ubrukte midler fra vårsemesteret vil det   
bli overført til høstsemesteret.     

Vedtak    Enstemmig vedtatt   

   

Velferdstinget godkjenner at Vida Somers får permisjon fra møtet, drar klokken 20:10   

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar rettningslinjer for aktivitetsfondet, og åpning av 

aktivitetesfondet, med de endringene som måtte komme på møtet.   

Enstemmig vedtatt   

Orienteringssaker  VT-

sak 62/23 Eventuelt    

Ingen saker til eventuelt    

   

Møtet er avsluttet 21:30   

   

Mattias Neteland    

   

   



 

   

 

  

 VT-sak       Protokoll SSM-møte     

Møtedato         15.11.23    

Saksbehandler   Nhi Thao Bui     

 

 

 

UIA:     

Oskar Fjetland    

Vida Somers    

Jonetta Øyre    

Maren Valand    

Arle Vaara    

Sara Madeleine Haga    

Noroff:  Amy Johanne 

Blanchard     

Fagskolen i Agder:  Juan 

José Vargas   

Garcia Alexander Viktor  

Kangas      

NLA:  Mia Sannæss    

AU:    

Helene Ecklo Brevik    

Vilma Himberg    

Sigrid Lindemark Solheim  Mattias 

Neteland    

Ordstyrer:     

Marie Nørvåg    

   

Protokollfører: Nhi Thao Bui    

   

Forfall:    

Meri Dohra (UIA)    



 

Stefiny Packiyanathar (UIA)  Daniel  

Ness (Ansgar)    

Andre tilstede:    

Fordelingsutvalget VT    

Maiken Køien Andersen, leder STA    

Miriam Trovi, SiA representant    

Studentforeninger til sak 57/23   SAKSLISTE     

VT-sak 00a/23 Valg av ordstyrer    Forslag: 

Marie Nørvåg  Enstemmig vedtatt.     

   

VT-sak 00b/23 Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden    Saklisten er ikke 

publisert, derfor oppsummerte saksbehandler sakslisten muntlig. Ordstyrer foreslår at en følger 

en forretningsorden.    

Orienteringssaker     

Velferdstinget ble enige om at Velferdstingrepresentanten Oskar Fjetland kan komme inn i 

møtet og delta når han blir ferdig med andre forpliktelser.     

Vedtakssaker     

    

VT-sak 57/23 Tildeling studentsosiale midler     

TekFem      

1. TekFem søker om grunnstøtte til 7 500 kroner       

Tekfem ble ikke vurdert av AU ettersom det ikke ble sendt innen gitt frist.      

    

Det ble sendt inn ett endringsforslag til TekFem:     

Forslag 1     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Maren Valand     

Forslag     Foreslår å godta klage, og tildele 7500,- i 

grunnstøtte     

Vedtak     For forslag: 2  

Mot forslag: 8     

Forslaget faller.    



 

     

Pixel UiA     

Pixel UiA søker om følgende i driftsmidler:     

1. Pixel UiA søker om 1 008 kroner til «Envato Elements».     

  Det ble sendt inn ett forslag til endring:     

   

   

   

Forslag 1     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Maren i VT     

Forslag     Foreslår å godta klage, og tildele Pixel UIA 

1008,- for Envanto Elements.      

   

Vedtak     For forslag: 3  

Mot forslag: 6     

Forslaget faller.     

     

Align Racing       

Align Racing søker om følgende i driftsmidler:      

1. Align Racing søker om 9 600 kroner til «FSE Kurs».     

     

Det kom inn to forslag til endring til Align Racing:     

Forslag 1     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Ole-Andre Berg, FU     

Forslag     Align kan få 7100kr til FSE kurs.    

Vedtak     Falt til fordel for forslag 2     

     

Forslag 2     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Alexander     



 

Forslag     Align får midler slik at de kan dekke kurs for 

5 stykk - 6000kr.     

Vedtak     Enstemmig vedtatt.     

     

Align Racing søker om følgende i investeringsmidler:     

1. Align Racing søker om 5 000 kroner til «Treningsmateriale».     

     

Det kom inn forslag til endring til Align Racing:      

Forslag 2     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Ole-Andre, FU     

Forslag     Forslag til å innstille 1100kr til treningsutstyr.    

Vedtak     Forslag er enstemmig vedtatt.     

     

     

Curatus Grimstad:       

1. Grunnstøtte: AU har ikke fått inn søknad om grunnstøtte fra Curatus.     

     

Det ble sendt inn forslag til endring til Curatus:     

Forslag 1    Endringsforslag     

Forslagsstiller     Maren Valand     

Forslag     Forslag om å godta klage og tildele 

grunnstøtte på 7500kr.     

Vedtak     Enstemmig vedtatt.     

     

Curatus søker om følgende i investeringsmidler:     

1.Curatus søker om 975 kroner til «Banner»:      

Det ble sendt ikke sendt inn endringsforslag til Curatus: Innstillingen som ligger til grunn 

består.     

     



 

2.Curatus søker om 5 112,50 kroner til «Gensere»:      

Det har ikke kommet inn noe endringsforslag, og dermed står innstillingen fra FU.    

   

Linjeforeningen BETA     

Beta søker om følgende driftsmidler:     

1. BETA søker om 820 kroner til «Binary Ninja».     

Det ble sendt inn forslag til endring:     

Forslag  1    Endringsforslag     

Forslagsstiller     Maren Valand     

Forslag     Forslag om å godta klage og tildele beløpet 

for Binary ninja på 800kr     

    

Vedtak     For forslag: 3   

Mot forslag: 4     

Avholdende: 2     

     

Forslaget faller.     

     

2. BETA søker om 200 kroner til «Datadog».     

Det ble sendt inn forslag til endring:     

Forslag 1    Endringsforslag     

Forslagsstiller     Maren Valand     

Forslag     Forslag om å godta klage og tildele midler for 

DataDog ettersom det ikke er tilgjengelig en 

gratisversjon     

Vedtak     For forslag: 2     

Mot forslag: 7     

     

Forslaget faller.     

     

3. BETA søker om 5 040 kroner til «Nettside server hosting».     

Det ble sendt inn forslag til endring:     



 

Forslag 1    Endringsforslag     

Forslagsstiller     Vida     

Forslag     Endre til å innvilge pengene til nettside server 

hosting     

Vedtak     For forslag: 8     

Mot forslag: 0     

Avholdende: 1     

     

Forslaget ble vedtatt.     

     

4. BETA søker om 5 575 kroner til «Filmlisens til filmkvelder».     

Stryker dette punktet, ettersom SiA Studentliv har kjøpt helårslisens, hvor vi har rettigheter 

til å vise film. Ingen sendte inn endringsforslag.     

      

5. BETA søker om 1 100 kroner til «Discord Nitro».     

Ingen har sendt inn forslag. Innstillingen fra FU står.      

     

   

   

   

   

   

6.. Beta søker om 10 000 kroner til “Reisekostnader”. Det ble 

sendt inn forslag til endring:     

Forslag 1    Endringsforslag     

Forslagsstiller     Ole Andre, FU     

Forslag     1000kr til reisekostnader     

Vedtak     For forslag: 8     

Mot forslag: 0     

Enstemmig vedtatt.     

     



 

7. Beta søker om 8000 kroner til “GPT til Betadev x3”.  Det ble 

sendt inn to forslag til endring:     

Forslag 1     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Alexander     

Forslag     1 lisens chatGTP     

Vedtak     Dette forslaget blir stryket fordi pris ikke er 

oppgitt.     

     

Forslag 2     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Alexander     

Forslag     1 lisens Chat GPT, 1500kr     

Vedtak     For forslag: 4     

Mot forslag: 5     

Avholdende: 1     

     

Endringsforslaget faller.     

     

     

Beta søker om 4000kr til “Hack The box”     

Det ble ikke sendt inn noen endringsforslag, derfor beholdes innstillingen.    

     

    

     

BETA søker om følgende investeringsmidler:     



 

BETA søker om 5 990 kr til Led Liste     

BETA søker om 1 299 kr til “Soundboks mikrofon”.   BETA 

søker om 299 kroner til «Rød løper».     

BETA søker om 2 799 kroner til «Prosjektor».     

BETA søker om 4 319 kroner til «Popcornmaskin».     

BETA søker om 399 kroner til «Sukkerspinnmaskin».     

BETA søker om 1 791 kroner til «Konferansekamera».     

BETA søker om 10 000 kroner til «Boblefotball».     

BETA søker om 15 000 kroner til «Boblefotballbane».     

BETA søker om 1 790 kroner til «Hagespader».     

BETA søker om 6 900 kroner til «Badebasseng».       

Vedtak:      

Det ble ikke sendt inn   

endringsforslag, og alle 

klagene om  

investeringsmidler fra 

BETA faller.      

     

     

Unikum :       

Unikum søker om følgende i driftsmidler:     

1. Unikum søker om 100 000 kroner til «Trykkerikostnader».        

     

Det ble sendt inn ett forslag til endring:     

Forslag 1     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Jonetta     

Forslag     VT vil gi midler slik at de totalt får 100 000kr 

til trykkerikostnader, og innvilger differansen 

på 64 127kr     

Vedtak     For forslag: 9     

Avholdende: 1     

     

Forslaget ble vedtatt.      

     

    



 

    

Linguistica       

1. Linguistica søker om grunnstøtte til 7 500 kroner       

     

Det ble sendt inn ett forslag til endring:     

Forslag 1     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Vida     

Forslag     Linguistica får innvilget grunnstøtte.     

Vedtak     Enstemmig vedtatt     

    

Kristiansand Studentklatring:       

Kristiansand Studentklatring søker om følgende i driftsmidler:     

1. Kristiansand Studentklatring søker om 112 500 kroner til «Leie av klatresenter».     

    

Det ble sendt inn ett forslag til endring:     

Forslag 1     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Vida     

Forslag     VT vil gi midler slik at de får totalt 80 000kr 

til leie av klatrehall, og innvilge differansen 

på 30 000kr.     

Vedtak     Enstemmig vedtatt     

     

UiA Padel:       

UiA Padel søker om følgende i driftsmidler:     

1. UiA Padel søker om 100 000 kroner til «Baneleie».      

    

Det ble sendt inn ett forslag til endring:       

    

Forslag 1     Endringsforslag     



 

Forslagsstiller     Oskar Fjetland     

Forslag     UiA Padel får støtte på kr 50.000 i tillegg til 

de innstilte kr 50.000.     

 Totalt får UiA Padel da kr 100.000 i 

driftsmidler til baneleie.     

Vedtak     Enstemmig vedtatt     

     

Kristiansand Studentsamfunn:       

Kristiansand Studentsamfunn søker om følgende i investeringsmidler:     

7. Kristiansand Studentsamfunn søker om 63 000 kroner til Silent «Disco Headset».     

     

Det ble sendt inn forslag til endring:     

Forslag 1     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Jonetta     

Forslag     Vi i VT betaler 63 000kr i støtte for Silent Disco, 

hvor de betaler de siste 10% selv     

Vedtak     For forslag: 9     

Mot forslag: 0     

Avholdende: 1     

     

 Forslag vedtatt.      

     

8. Kristiansand Studentsamfunn søker om 66 600 kroner til «Trådløs mikrofon set».     

Det ble sendt inn forslag til endring:     

Forslag 1     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Vida     

Forslag     VT ønsker å gi 66 600 i støtte til trådløse 

mikrofoner.     



 

Vedtak   For forslag: 5     

Mot forslag: 0     

Avholdende: 5     

     

 Forslag vedtatt.     

   

    

   

   

   

   

   

KSI Volleyball:       

Det ble sendt inn et endringsforslag slik at det er mulig å behandle saken:     

Forslag 1     Endringsforslag     

Forslagsstiller     AU     

Tilleggsforslag     Velferdstinget legger frem forslag om at VT 

kan behandle klagen på KSI Volleyballs 

søknad.     

Vedtak     For:7    

Imot: 2    

Avholdende: 1     

     

Forslag vedtatt.    

    

KSI Volleyball søker om følgende i driftsmidler:     

1. KSI Volleyball søker om 3 000 kroner i grunnstøtte.     

Det ble ikke sendt inn endringsforslag. FU sin innstilling står på 0kr.     

    

KSI Volleyball søker om følgende i investeringsmidler:     

     

1.KSI Volleyball søker om 4 650 kroner til «6 drakter i større størrelse for herrelaget» og 4 

650 kroner til «6 drakter i større størrelse for damelaget».     



 

   

Det ble sendt inn ett forslag til endring:      

Forslag      Endringsforslag     

Forslagsstiller     Vida     

Endringsforslag     KSI Volleyball får tildelt midler til 6 drakter 

for damelaget, og 6 drakter for herrelaget, alle 

i større størrelse.     

Vedtak     Enstemmig vedtatt.      

   

     

2.KSI Volleyball søker om 8 450 kroner til «10 nye volleyballer».     

   

   

Det ble sendt inn ett forslag til endring:     

Forslag      Endringsforslag     

Forslagsstiller     Maren Valand     

Endringsforslag     VT ønsker å tildele midler til volleyballer     

Vedtak     For forslag 9:     

Avholdende: 1     

     

Forslag vedtatt.     

     

3.KSI Volleyball søker om 13 950 kroner til «Nytt draktsett til Mix-laget».     

Det ble sendt inn ett forslag til endring:     

Forslag      Endringsforslag     

Forslagsstiller     Miriam Trovi (SiA-styret)     

Endringsforslag     Forslaget er 16 drakter til bedriftsserien + 2 

liberodrakter til KSI Volleyball.      



 

Vedtak     For forslag: 4     

Mot forslag: 2     

Avholdende: 4     

     

Forslag vedtatt.     

    

    

Spadser og Blæse-ensembelet:        

Spadser og Blæse-ensembelet søker om følgende i investeringsmidler:     

1. Spadser og Blæse-ensembelet søker om 17 000 kroner til «Plate og Studiotid og 

lysmiks».      

      

Det ble ikke sendt inn noen endringsforslag, og innstillingen fra FU blir stående.     

     

2. Spadser og Blæse-ensembelet søker om 6 800 kroner til «Medaljer».     

 Det ble ikke sendt inn noen endringsforslag, og innstillingen fra FU blir stående.     

     

       

Mannskoret Quantum:       

    

AU foreslår å flytte «Korhelg» fra driftsmidler til investeringsmidler slik at mannskoret 

Quantum må vise til faktura ved uthenting av midler til korhelg.     

    

Forslag 1    Endringsforslag     

Forslagsstiller     Sigrid AU     

Endringsforslag:     Flytte posten "Korhelg" fra driftsmidler til 

investeringsmidler.     

Vedtak     For forslag: 8     

Avholdende:2     

     

Forslag vedtatt.     

    

Mannskoret Quantum søker om følgende i investeringsmidler:     

     



 

1. Mannskoret Quantum søker om 9 000 kroner til «Noter».      

  Det ble sendt inn forslag til endring:     

Forslag 1     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Maren Valand     

Endringsforslag     Foreslår å innvilge 6000 for noter     

Vedtak     Enstemmig vedtatt.     

       

    

Studinekoret Lady Klukk    Det ble 

sendt inn forslag:     

Forslag 1     Tilleggsforslag     

Forslagsstiller     Sigrid, Arbeidsutvalget     

Tilleggsforslag     Studinekoret Lady Klukk sin søknad kan bli 

behandlet.     

Vedtak     For forslag: 8     

I mot forslag: 2     

     

Forslag vedtatt.     

   

   

     

Forslag 2     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Oskar Fjetland     

Endringsforslag     Korhelg er driftsmidler, men 

realitetsbehandles som investeringsmiddel.     

Vedtak     For forslag: 9     

Avholdende: 1     

     

Forslag vedtatt.     

     

     



 

Studinekoret lady Klukk søker om følgende i driftsmidler:     

1. Studinekoret Lady Klukk søker om grunnstøtte til 5 500 kroner.     

Det ble sendt inn endringsforslag:     

Forslag      Endringsforslag     

Forslagsstiller     Vida     

Endringsforslag     Får innvilget grunnstøtte til 5500,-     

Vedtak     Enstemmig vedtatt     

     

2.Studinekoret Lady Klukk søker om 40 000 kroner til «Korhelg».     

Det ble sendt inn ett endringsforslag:     

Forslag      Endringsforslag     

     

    

Forslagsstiller     Vida     

Endringsforslag     Tildele 20.000,- til billetter til deltakelse for 

kormedlemmene.     

Vedtak     For forslag: 9     

Avholdende:1     

     

Forslag vedtatt     

     

   

   

   

   

Det ble sendt inn endringsforslag:     

Forslag      Endringsforslag     

Forslagsstiller     AU     

Endringsforslag     Endre tittelen fra "Korhelg" til "Korhelg - 

billetter for deltakelse til kormedlemmer"     



 

Vedtak     For forslag: 9     

Avholdende: 1     

     

Forslag vedtatt     

       

3.Studinekoret Lady Klukk søker om 2 000 kroner til «Trykkeri og noter».     

Det har ikke blitt sendt inn endringsforslag. Innstillingen blir stående.      

     

Studinekoret Lady Klukk søker om følgende til investeringsmidler:     

1. Studinekoret Lady Klukk søker om 8 850 kroner til «Uniform».     

2. Studinekoret Lady Klukk søker om 1 200 kroner til «Gardiner».     

3. Studinekoret Lady Klukk søker 680 kroner til «Maling».     

4. Studinekoret Lady Klukk søker om 1 000 kroner til «LED-lys».     

     

Det ble sendt inn ett endringsforslag:      

Forslag 1     Endringsforslag     

Forslagsstiller     Maren Valand     

     

    

Endringsforslag     Forslag  om  å  ikke  behandle 

investeringsmidler, kun driftsmidler.    

Vedtak     For forslag: 7     

Mot forslag: 2     

Avholdende: 1     

     

Forslag vedtatt.     

      

     

Ingen flere klager.      

    

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar tildeling av studentsosiale midler for våren 

2024 med de endringene som måtte komme på møtet.     



 

    

Enstemmig vedtatt.    

     

     

Møtet ble avsluttet 23:45     

Protokollfører Nhi Thao Bui      

     

     

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 

 

 

   

   



 

   

VT-sak        01/23    

Møtedato      10.01.2024        

Saksbehandler    Arbeidsutvalget v/Helene Brevik   

    

    

Siden sist    

Leder   

- Sykemeldt i to uker   

- Møter om studenttrivelsprosjektet med STA-leder og prosjektleder   

- ViN-møte   

- Studentrådsmøte i Kristiansand   

- Styregruppemøte for studenttrivsel   

- Takeover på instagram   

- SiA-seminar og styremøte   

- Møte med direktør om SiAs langsiktige økonomiske perspektiv   

- Møte med Fjordline om studentcruise   

- Jobbet med plan for våren 2024   

- Møte med org. nest. om retningslinjene for SSM og økonomiske avtaler   

- Arbeid med å ferdigstille retningslinjene for Aktivitetsfondet etter vedtatte endringer   

- Kontorarbeid   

- Etablere kontakt med frivillighetssentralene i Krs. og Grm. med tanke på Bli med 

dagene   

- Planlegge vårens VT-møter   

- Planlegge workshop om VTs organisering   

- Planlegge enda et fellesmøte for studentrådene   

- Møter med Sunniva   

- Vurdere endringer i vedtektene   

- AU-møte   



 

   

   

Politisk nestleder    

- Konferanse med fylkeskommunen om attraktive byer og tettsteder    

- Møter med Sunniva    

- Takeover på instagram    

- AU-møter    

- Sakspapirer   

- Planlegging av semesteret V24   

Organisatorisk nestleder   

- Avspasering   

- Planlegge julebord   

- Sakspapirer   

- Revidert retningslinjene og søkeprosessen til SSM   

- Sendt ut SSM på høring   

- Take-over på Instagram   

- Lagd oversikt over driftsmidler fra SSM V24   

Kommunikasjonsansvarlig   

- Se på design og bestilling av profileringsklær   

- Julekalender   

- AU og KU møter   

- Konferanse med fylkeskommunen om attraktive byer og tettsteder   

- Begynne på promotering av aktivitetsfondet   

   

   

   

   



 

   

VT-sak        02/24   

Møtedato      10.01.2024        

Saksbehandler    

    

    

Arbeidsutvalget v/ Vilma Himberg    

Møtedatoer våren 2024      
   

For å kunne sikre vedtaksdyktighet er det viktig at flest mulig kan komme på vårens møter for 

Velferdstinget i Agder (VT). Arbeidsutvalget (AU) minner om fraværsreglement, og 

viktigheten av at dere ser nøye igjennom datoene for VT-møtene og kalenderen deres på 

forhånd av møtet. Forslag til dato er vurdert opp mot ferier og røde dager. AU ber om at 

forslag til endring forberedes på forhånd, ettersom det er utfordrende om alle representanter 

skal gjennomgå sine kalendre i VT-møtet. For å unngå tre møter i mai foreslår arbeidsutvalget 

(AU) å slå sammen valgforsamlingen og VT-møtet. Det er sentralt at VT tar hensyn til 

Studentorganisasjonen i Agder (STA) sine møtedatoer, som gir lite alternativer for møtedatoer 

i mai. I tillegg kan ikke VTs valgforsamling holdes for langt ut i mai, med tanke på at AU 

trenger en grundig overlapp og tid til å gjennomføre denne. Dette er grunnen til at AU foreslår 

å ha valgforsamlingen og siste VT-møte på en tirsdag (7. mai). Når datoene er vedtatt ber AU 

om at representantene fører dette rett inn i sin kalender.   

   

   

Arbeidsutvalget har følgende forslag til møtedatoer for Velferdstinget i Agder våren 2024:    

- VT-møte 7. februar    

- VT-møte 13. mars    

- VT-møte 17. april   

- Valgforsamling og VT-møte 7. mai    

- Tildeling av studentsosiale midler (SSM-møte) 15. mai    

    

Forslag til vedtak:     

Velferdstinget i Agder vedtar Møtedatoer våren 2024 med de endringene som måtte komme på 

møtet.     



 

 

VT-sak        03/24    

Møtedato      10.01.2024        

Saksbehandler    Arbeidsutvalget v/ Vilma Himberg    

    

    

    

Semesterhjul våren 2024     
    
Nå som vi er i gang med et nytt semester, trenger vi også å vedta et nytt semesterhjul for 

Velferdstinget i Agder (VT). Formålet med semesterhjulet er å vise aktiviteter, arrangementer 

og møter som er planlagt i løpet av semesteret, og gjøre det forutsigbart for dere som 

VTrepresentanter. I semesterhjulet er det enkelte elementer som ikke kan endres, fordi 

tidspunktet for når de ulike dokumentene skal revideres er bestemt i vedtektene til VT. Hvis 

dere lurer på hva som er regulert i vedtektene, kan dere lese dette på nettsiden til VT eller 

spørre AU.    

   

   

   

    

Forslag til vedtak:     

Velferdstinget i Agder vedtar Semesterhjul V24 med de endringene som måtte komme på møtet.     

    

    

   

   

   

   

Vedlegg:    

Vedlagt ligger Semesterhjul våren 2024     

   



 

Semesterhjul for våren 2024 i Velferdstinget i Agder    

Måned    Type møte og saker som skal opp    Sosialt    

Januar    • VT-møte:    

- Semesterhjul   

- Møtedatoer   

- Revidere SSM-retningslinjer    

- Retningslinjer for økonomiske  

avtaler    

Nyttårsbord    

Februar    • VT-møte:    

  -  Vedta økonomiske avtaler    

   

   

Mars    • VT-møte:    

- VTs vedtekter    

- Regnskap 2023, med 

forbehold om når regnskap er klart 

fra  

SiA   

Hyttetur   

  

April   • VT-møte:    

  -  Vedta nye   

stillingsbeskrivelser   

   

Mai   • VT-møte    

- Utviklingsplan    

- Handlingsplan    

- Evaluering    

• Valgforsamling    

• Tildeling av studentsosiale midler   

   

   

  

Juni       Sommeravslutning    

   



 

 

VT-sak                          04/24      

Møtedato                      10.01.24      

Saksbehandler             Arbeidsutvalget v/Sigrid Solheim       

      

Retningslinjer for økonomiske avtaler mellom Velferdstinget i Agder  

og studentforeninger   

I dag har Velferdstinget i Agder (VT) økonomiske avtaler med fire ulike studentforeninger.   

Avtalene er med foreninger som har stor aktivitet, som Grimstad Studentidrettslag (GSI), 

Kristiansand Studentidrettslag (KSI) og Motor UiA, eller som har særskilte behov for en 

økonomisk avtale, som Stiften. Arbeidsutvalget (AU) har i løpet av høstsemesteret hatt flere 

møter med de ulike foreningene for å få tilbakemeldinger om avtalene og for å få innblikk i 

hvordan aktiviteten i de ulike foreningene er og hva de har behov for. I løpet av disse møtene 

har foreningene og AU diskutert flere punkter ved avtalene som ikke er optimale.    

   

Vedlegget med forslaget til retningslinjer for økonomiske avtaler er en standard avtale som 

AU ønsker skal bli brukt med alle foreningene VT har økonomiske avtaler med. Dette er for å 

få mer standardiserte avtaler med foreningene, med mindre det er spesifisert noe annet. Ved å 

bruke likere avtaler med alle foreningene vil de være lettere å sette seg inn i for VT og AU, og 

det vil være lettere å holde seg oppdatert på frister.    

   

Her er de største endringene AU har gjort:   

- Endret varigheten på avtalene fra 5 år til 3 år, da AU mener dette er mer økonomisk 

forsvarlig.    

- Foreningene med økonomisk avtale må tilbakebetale ubrukte midler til VT slik at flere 

studenter får nytte av midlene. I diskusjon med foreningene har flertallet vært positive 

til dette og vært enige om at de som har økonomisk sikkerhet gjennom avtalen ikke 

har behov for å beholde ubrukte midler.   

- Eventuelle endringer i summer skal bli diskutert på høstsemesteret slik at man har et 

anslag på hvor mye de økonomiske avtalene koster før de ordinære søknadene 

kommer inn.   



 

- Det skal bli spesifisert hvor mye foreningene skal få per semester, og at det gjøres en 

overføring hvert semester heller enn en stor sum på starten av studieåret.   

- Avtalene skal ligge ute på nettsiden. Foreningene og AU mener at det er viktig med 

større åpenhet rundt de økonomiske avtalene, i tråd med de ordinære SSMtildelingene.   

- Foreningene med økonomiske avtaler skal ha en separat konto for midler fra VT. Flere 

av de økonomiske avtalene er på store summer og det er mer oversiktlig for 

foreningene og VT at de står på en egen konto. Dette gjør det også mer lettere med 

tanke på tilbakebetaling.   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

Forslag til vedtak: Velferdstinget vedtar retningslinjene for økonomiske avtaler med de 

endringene som måtte komme på møtet.     

   

   

   

   

Vedlegg: Retningslinjer for økonomiske avtaler mellom Velferdstinget i Agder og 

studentforeninger   

 



 

   

Retningslinjer for økonomiske avtaler 

Hensikt og krav   

Økonomiske avtaler opprettes for å effektivisere tildeling av Studentsosiale midler (SSM) til 

foreninger av særskilt størrelse eller som har aktivitet med særskilte behov. Det kreves at 

foreningen har:   

- en historikk med tildeling av SSM-midler til samme eller lignende forhold som de 

ønsker å ha med i avtalen   

- forsvarlig økonomisk drift   

- god evne til å overføre informasjon om avtalen ved utskiftning av foreningens styre  -  

og jevn kommunikasjon med Arbeidsutvalget (AU)   

   

AU har myndighet til å bestemme hvorvidt de skal gå inn i arbeid med å utvikle en 

økonomisk avtale med en forening, og har ansvar for at ikke en for stor andel av SSMmidlene 

låses til de økonomiske avtalene. VT beslutter om en økonomisk avtale skal vedtas.   

   

Avtalens innledning   

Alle økonomiske avtaler skal ha en standard innledning. Den skal lyde som følgende:   

   

“Denne avtalen er inngått mellom Velferdstinget i Agder (VT) og foreningen xxx. Avtalen 

sikrer foreningen en gitt sum i gjeldende avtaleperiode. Avtalen er ment for å skape 

forutsigbar drift for foreningen og samarbeid mellom foreningen og VT. Retningslinjene for 

Studentsosiale midler (SSM) i gjelder også her med mindre noe annet er spesifisert. Dersom 

foreningen ikke fyller kravene for SSM er ikke avtalen gyldig og foreningen vil ikke motta 

midler som er oppgitt i avtalen. Dersom det er en underaktivitet som ikke fyller kravene vil 

kun den aktiviteten som ikke får midler fra avtalen, det bil ikke gå utover de resterende 

aktivitetene. Avtalen inngås for 3 år og det vil gis x kroner i økonomisk støtte fra SSM til 

vårsemesteret og x kroner til høstsemesteret, totalt x kroner per 12 måneder. “   

   

   



 

Samarbeid.mellom foreningen og Velferdstinget 

Foreningen og VT forplikter seg til følgende samarbeid for å oppfylle sin del av avtalen:      

- VT stiller de studentsosiale midlene til disposisjon etter gjeldende tildeling.    

- Styret i foreningen deltar på ett møte i semesteret, sammen med organisatorisk 

nestleder og leder i Arbeidsutvalget eller leder i Fordelingsutvalget (FU). Det er 

organisatorisk nestleder som kaller inn til møte. På dette møtet gjennomgås det blant 

annet planer for bruk av midler, innmelding av brukte midler og aktivitet i foreningen.     

- Møtet på høstsemesteret skal gjennomgå planer for bruk av midler, innmelding av 

brukte midler og aktivitet i foreningen. Dersom foreningen sender inn endringer må 

dette redegjøres for, og listen må vise både den opprinnelige summen og det nye 

forslaget med begrunnelse.    

- Ved opprettelse av nye aktiviteter tillates det at disse søker om ekstraordinære 

tildelinger av driftsmidler utenfor ordinær søkeperiode frem til den økonomiske 

avtalen reguleres.    

- Ved utskiftning av foreningens styre plikter avtroppende styre å informere det 

påtroppende styret om prinsippene ved avtalen, samt organisatorisk nestleder i VT om 

endringen.       

- Ved utskiftning av AU plikter avtroppende AU å informere påtroppende AU om 

prinsippene ved avtalen, samt den gjeldende foreningen for denne avtalen om 

endringen.       

       

Avtalene skal også forholde seg til følgende prinsipper for gyldighet og tvister:   

- Avtalen er gyldig i avtaleperioden.   

- Midlene tildelt gjennom denne avtalen må plasseres og oppbevares i en egen konto.   

- 2 måneder før avtalen går ut (måned) skal styret i foreningen, organisatorisk nestleder 

i VT og FU samles for å reforhandle avtalen. Det er leder av foreningen og 

organisatorisk nestleder som har ansvaret for at dette møtet avholdes. Avtalen skal 

vedtas i førstkommende møte i VT, etter at avtalen er reforhandlet.       

- Årsregnskapet skal gjennomgås i mai hvert år. Årsregnskapet skal gjennomgås og 

godkjennes med styret av foreningen, organisatorisk nestleder og leder av AU 



 

eventuelt leder av FU. Når årsregnskapet er gjennomgått og godkjent av både 

foreningen, organisatorisk nestleder og leder av FU og VT skal den resterende 

summen av driftsmidlene tilbakebetales til VT.    

- Følger ikke foreningen opp punkter de forplikter seg til skal organisatorisk nestleder i 

VT og FU tilkalle til et møte der brudd på avtalen kan diskuteres. Organisatorisk 

nestleder og leder av Fordelingsutvalget tilkaller til et slikt møte etter å ha gjort en 

vurdering av alvorlighetsgrad på bruddet/bruddene. Igjennom møtet besluttes det 

hvorvidt bruddet/bruddene på avtalen skal løftes til VT som en sak. VT har 

beslutningsmyndighet til å avslutte avtalen når dette løftes som sak på VT-møtet.    

- De økonomiske avtalene skal være publisert på VTs nettside (vt-agder.no).   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 



 

   

VT-sak        05/24   

Møtedato      10.01.24       

Saksbehandler    

   

Arbeidsutvalget v/Sigrid Solheim   

Revidering av retningslinjene for studentsosiale midler   

Retningslinjene for Studentsosiale midler (SSM) har blitt revidert med jevne mellomrom 

siden 2016, senest i februar 2023. Dette var etter flere tilbakemeldinger fra foreningslivet og 

Velferdstinget i Agder (VT) om at søkeprosessen og retningslinjene var for kompliserte og 

omfattende. Endingene som ble gjort i 2023 var store og det har fått mange positive 

tilbakemeldinger, men også noe kritikk. Etter to søkeperioder med den nye søkeprosessen og 

retningslinjene har det vært oppe som diskusjonssak på VT-møte 11.oktober og sendt ut 

høring til foreningslivet i Agder. På bakgrunn av tilbakemeldingene fra VT-møtet og på 

høringen har AU kommet med et forslag til nye retningslinjer og søkemetode.    

   

Søkemetoden AU foreslår samler alle dokumentene foreningene må sende i Excel med ulike 

“ark”. AU mener dette kommer til å forhindre at foreninger glemmer å sende dokumentasjon 

som kan resultere at VT ikke får behandlet søknaden deres. Excel-arket vil være vedlagt i 

mailen med sakspapiret. Forslag med de reviderte retningslinjene er også inkludert som 

vedlegg, i tillegg til et vedlegg med høringssvarene fra foreningslivet og andre relevante 

aktører.   

   

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar Retningslinjer for studentsosiale midler med 

de endringer som måtte komme på møtet.     

   

Vedlegg 1: Reviderte retningslinjer for SSM   

Vedlegg 2: Forslag til Søknad for Studentsosiale midler   

Vedlegg 3: Høringssvar   

   

 

 



 

 

Retningslinjer for Studentsosiale midler   

Formål    

De studentsosiale midlene skal gi støtte til studentforeninger i Agder. Målet er å skape flere foreninger, 

og bidra til at eksisterende foreninger kan vokse og driftes videre.  SSM skal aktivisere så mange 

studenter som mulig, med fokus på mangfold. SSM skal også fungere som et forebyggende tiltak mot 

psykisk uhelse og utenforskap. I potten kan det søkes om midler til daglig drift og midler til å investere 

i utstyr for å skape aktivitet.     

   

Hvem kan søke    

Alle linjeforeninger, studentaktiviteter og studentråd ved høyskoler og universitet tilknyttet   

Studentsamskipnaden i Agder (SiA) kan søke om midler.       

Midlene er øremerket til studentforeninger.     

Det er mange søkere til studentsosiale midler. Derfor kan ikke studentforeninger belage seg på at 

midlene fullfinansierer driften. Velferdstinger i Agder (VT) oppfordrer studentforeninger til å skaffe 

seg annen inntekt, og vil ikke få avkortet tildeling for dette i søknadsprosessen. Ettersom det er mange 

søkere er maks tak for hva en forening kan søke i drift pr. semester 50.000,-. Øvrig sum en forening 

kan søke totalt i investeringsmidler pr. semester er 100.000,-. Summen er regulert etter SiA sitt budsjett 

for studentsosiale midler.      

Foreninger som søker godkjenner at Fordelingsutvalget (FU) kan gjennomføre stikkprøver, når FU 

selv ser behov for dette.      

    

Kriterier for søkere:    

• Ha et eget organisasjonsnummer med tilhørende konto     

• Ha leder og økonomisk ansvarlig     

• Søkeren må ha minimum 10 medlemmer, og minst 80% av foreningen må være  

studenter tilknyttet SiA    

• Økonomiansvarlig må stille på søkerkurs for at foreningen skal kunne søke midler fra VT      



 

• Foreninger må svare på e-post innen gitte frister, eksempelvis når det gjelder å ettersende 

dokumentasjon      

• Penger fra SSM må oppbevares på en egen konto    

     

Det vil forekomme en konsekvens for foreninger/enkeltmennesker i foreninger som kommer med 

trakasserende meldinger og hets til personer i Arbeidsutvalget (AU)/Velferdstinget (VT). Eksempelvis 

karantenetid fra å søke et semester eller en skriftlig advarsel.      

   

Søknadsfrister og tildelingsfrist   

Søknadsfrist for studentsosiale midler er 5.oktober på høstsemesteret og 11. april på vårsemesteret.  

Søknadsfristen på vårsemester kan bli tilpasset røde dager i påsken.   

Søknader til ordinær søknadsbehandling sendes inn her: skal sendes til ssm@vt-agder.no    

     

Studentsosiale midler behandles i Velferdstingets møter. På høsten er dette et eget møte i november og 

på våren er dette et eget møte i mai. Møtene er åpne for alle, og informasjon om hvordan 

studentforeningene kan delta på møtene gis på mail i forkant av tildelingsmøtene.      

     

Fire uker før søknadsfrist vil det avholdes økonomikurs og søkerkurs for å forberede foreningene på 

søknadsprosessen. Tid og sted for kurset vil legges ut på Aktiv student og mail vil sendes til 

foreningene.      

   

 

Søknadsbehandling     

FU behandler søknadene etter gjeldende retningslinjer vedtatt at VT.      

• Frist for ettersendt dokumentasjon er syv arbeidsdager etter søknadsfrist.      

• FUs innstillinger blir publisert på VT sin nettside to uker før SSM-møtet      

     

FUs mandat      

FU innstiller på alle søknader, mens det er Arbeidsutvalget (AU) som behandler grunnstøtte.  



 

Foreningene kan klage på alle innstillinger på tildelingsmøtet. På denne måten vil tildelingsmøtene kun 

omhandle poster som VT-representanter selv ønsker å løfte, og de som foreninger ønsker å uttale seg 

på. Resten godkjenner VT innstillingene på i et felles vedtak.      

VTs mandat      

For VT er det mulig å gjøre omdisponeringer innenfor de rammene som det er lagt opp til i budsjettet.   

Det vil ikke være mulig å tildele mer enn 60% av årets totale budsjett for tildeling per semester.       

     

Inndeling av studentsosiale midler  

Driftsmidler      

Driftsmidler er forbrukskostnader som en forening har hvert semester (eks. halleie, strøm, 

idrettsavgifter, førstehjelpsutstyr). Ettersom det er mange søkere er maks tak for hva en forening kan 

søke i drift pr. semester 50.000,-. Summen er regulert etter SiA sitt budsjett for studentsosiale midler.     

Grunnstøtte     

Grunnstøtte går til utgifter av den art som er skissert under.      

Blant grunnstøtte kan en forening søke om 5500-7500 kroner basert på organisasjonens størrelse. Man 

søker om grunnstøtte som en post i søknaden, og foreningen skal ikke oppgi dette som egne poster.   

Grunnstøtte tildeles ikke automatisk, foreninger som ønsker dette må søke om det.      

     

Eksempel på hva foreninger kan bruke grunnstøtte på:      

• Domeneleie, bankgebyrer, kontorrekvisita og kopiering     

• Promotering av forening og aktivitet     

• Promoteringsmateriale (roll-up, profilseringsklær o.l.)     

• Møtemat     

• Servering på arrangement eller betaling av arrangementsrelaterte utgifter     

• Honorar      

     

Følgende fordeling gjelder:     



 

Antall medlemmer i organisasjonen     Støtte man kan søke om     

Opptil 30 medlemmer     5500,-     

31-50 medlemmer     6500,-     

Flere enn 50 medlemmer     7500,-     

     

Investeringsmidler     

Investeringsmidler er ment å dekke utgifter som er mer varige enn et semester, og som foreningene 

ikke nødvendigvis søker hvert år/engangskjøp. VT minner om at foreninger som har 

organisasjonsnummer kan kreve faktura ved kjøp.      

     

• Kan foreningen betale for postene som er tildelt? Send inn bilag/faktura på at posten er betalt.  

Pengene vil da bli refundert til foreningens kontonummer.      

• Kan ikke foreningene betale for postene som er tildelt? Foreningen krever faktura hos 

leverandør og sender den ubetalte fakturaen til ssm@vt-agder.no      

• Dersom det er moms eller toll må det i søknaden oppgis et estimat om foreningen ikke kan 

komme med et konkret tall.     

• Ved enkeltpost på over 50.000 kroner forventes det av foreningen dekker 10% av utgiften. Det  

skal vises i budsjett hvordan dette skal dekkes inn.       

     

Dokumentasjonskrav/hva legges med i søknaden?   

Avhengig hva/hvor mye en studentforening søker skal følgende legges ved i søknaden.      

     

Alle søknader må inneholde:      

• Organisasjonsnummer     

• Medlemsliste (unntak: linjeforeninger)      

• Minst 8 medlemmer, og 2 personer i styret, henholdsvis en leder og en med økonomiansvar.   



 

Medlemmer i syret er ikke inkludert i medlemsmassen på minst 8 studenter .   • Skjermbilde 

av bankkontoer med datostempling    

    

     

Foreninger under søkesum 50.000 kr (sammenlagt drift og investering):     

• Det som kreves at alle søknader må inneholde (se over)      

• Organisasjonsnummer     

• Medlemsliste (unntak: linjeforeninger)      

• Minst 8 medlemmer, og 2 personer i styret, henholdsvis en leder og en med økonomiansvar.  

Medlemmer i syret er ikke inkludert i medlemsmassen på minst 8 studenter     

• Utfylt “SSM Søknad” søknadsrapport (mal finnes på vår nettside under “studentsosiale 

midler”) som inneholder “Søknadsskjema”, “Medlemsliste”, “SSM oversikt” og “Foreningens  

saldo”.    

• Link til hva foreningen søker om   

     

Foreninger over søkesum 50.000 kr (sammenlagt drift og investering):     

• Det som kreves at alle søknader må inneholde (se over)     

• Organisasjonsnummer     

• Medlemsliste (unntak: linjeforeninger)     

• Minst 8 medlemmer, og 2 personer i styret, henholdsvis en leder og en med økonomiansvar.  

Medlemmer i syret er ikke inkludert i medlemsmassen på minst 8 studenter      

• Utfylt “SSM Søknad” søknadsrapport (mal finnes på vår nettside under “studentsosiale 

midler”) som inneholder “søknadsskjema”, “Medlemsliste”, “SSM oversikt” og “Foreningens  

saldo”    

• Budsjett for høst- og vårsemesteret (kun studentsosiale midler)    

• Begrunnelse av viktighetsgrad på det som søkes om (eks. hvis en forening søker om 

drakter/uniformer er det fint å legge ved et bilde som understreker behovet)      

• Regnskap av brukte midler fra forrige semester (kun studentsosiale midler)  • Link til hva 

foreningen søker om   

    



 

 

Foreninger som søker mellom 5500,- og 7500,- i grunnstøtte trenger:      

Organisasjonsnummer      

Medlemsliste (unntak: linjeforeninger)      

     

Er du et studentdemokrati/studentråd?     

Om du er et studentdemokrati/studentråd ved et universitet eller høyskole som er tilknyttet SiA, gjelder 

følgende søknadsprosess:     

     

De øverste studentdemokratiene (studentråd/studentparlament på UiA, NLA, Noroff, Fagskolen og 

Ansgar) som representerer mellom 100 og 5000 studenter og betaler semesteravgift til SiA, kan 

innvilges inntil 15.000 kr i året. Studentdemokratiene inkluderer Studentorganisasjonen i Agder, 

Studentrådet ved Ansgar, Studentrådet ved NLA, Studentrådet ved Fagskolen i Agder og  

Studentparlamentet til Noroff.  De øverste studentdemokratiene som representerer mer enn 5000 

studenter, som betaler semesteravgift til SiA, kan innvilges inntil 50.000 kr i året til samme formål.      

     

Studentdemokratiene avgjør selv hva pengene skal brukes til, men de må forholde seg til  

retningslinjene som er gitt (ref. “hva støtter ikke studentsosiale midler”). Studentdemokratiene kan  

velge å søke for et semester eller et helt år. De øverste studentdemokratiene som søker kun 

grunnbevilgning/eller søkesum under 50.000 følger søknadsprosess “Foreninger under søkesum 

50.000,-” (se over).      

     

 

Har din studentforening en økonomisk avtale med VT?  

Studentaktiviteter kan inngå en økonomisk avtale med VT.     

Avtalen utarbeides individuelt mellom studentforeninger og VT. Hvordan foreningen får tildelt midler 

vil reguleres av samarbeidsavtalen. Formålet med økonomisk avtale er at den skal dekke de faste 

utgiftene som er essensielle for driften av foreningen.      

Det er ikke anledning å søke midler på det som samarbeidsavtalen allerede dekker.      

Ønsker foreningen å søke midler ut over samarbeidsavtalen må ordinær søknad sendes.     



 

Ønsker din forening å forhøre seg om mulighet for økonomiske avtale? Ta kontakt med: 

ssm@vtagder.no        

De økonomiske avtalene reguleres etter SiA sitt budsjett for studentsosiale midler hvert kalenderår.      

   

Er du en ny forening? /Ekstraordinær søknad  

Nye studentforeninger kan søke oppstartsmidler utenfor ordinær søknadsfrist. For å gjøre dette 

kontakter man ssm@vt-agder.no      

Er du en forening som har startet opp igjen? Kontakt på ssm@vt-agder.no for å høre om muligheten   

for støtte.      

Hva støtter ikke studentsosiale midler? Grunnstøtte inngår ikke her.   

• Alkohol     

• Privat utstyr, privat lisens og privat opplæring (OBS: unntak eks. Studentjuristen – ta kontakt 

om du er usikker på om din forening er et unntak på ssm@vt-agder.no)      

• Lønn/honorar (OBS: unntak for dommeravgift)      

• Gaver/reklamegaver     

• Sosiale arrangement     

  

Ved lovbrudd 

Dersom det begås lovbrudd, ved for eksempel tilfeller av underslag eller bedrageri, med midler fra 

SSM, er foreningen selv ansvarlig for å politianmelde og følge opp saken, og skal orientere AU om 

saken fortløpende. Om det er foreningen i sin helhet, altså med involvering fra alle i styret, som har 

begått kriminelle handlinger faller dette ansvaret over på AU.    

 

Personvern 

Velferdstinget kan etterspørre personopplysninger som er nødvendige og relevante for å benytte seg av 

våre søkeportaler. Vi kan derfor etterspørre medlemslister og studentnummer. VT gjør et unntak for 

foreninger som er politiske, religiøse, knyttet til filosofisk overbevisning eller tilknyttet seksuelle 

forhold og legning. Dersom dette gjelder din forening må du ta kontakt på ssm@vt-agder.no en uke før 

søknadsfristen. Som databehandlere går AU gjennom medlemslistene, for å sjekke at 80% av 

medlemmene er studenter. Dette avgjør om søknaden til foreningen kan behandles eller ikke.  



 

Medlemslistene mottas på mail med 2-trinnsverifisering, og er kun tilgjengelig for leder, organisatorisk 

nestleder og rådgiver fra SiA Studentliv. Medlemslistene slettes etter tre år, slik at stikkprøver kan 

gjennomføres og for at søknadshistorikken bevares noen år tilbake. Denne ordningen er utarbeidet med 

veiledning fra Datatilsynet og er et adekvat sikkerhetsnivå for denne typen personopplysninger.   

   

Foreningene er behandlingsansvarlige for opplysningene. Det betyr at foreningen selv må vurdere 

hvordan personopplysningene behandles. Dersom et medlem eller tidligere medlem ønsker å få slettet 

opplysninger må de ta kontakt med foreningen, som deretter har ansvar for å opplyse VT. Dette er i 

henhold til Lov om behandling av personopplysninger (personopplysningsloven). For å ivareta 

personvernet til foreningens medlemmer på best mulig måte i søknadsprosessen kan foreningen din 

gjøre følgende:   

1. Send medlemslisten og resten av søknaden din i to forskjellige mailer.   

2. Krypter mailen du sender med medlemslisten. Dersom foreningen din bruker gmail kan du bruke 

instruksjonene som står her. Om foreningen din bruker outlook kan du bruke instruksjonene som 

står her.   

    

    

Vedtak og revidering        

Vedtatt av Velferdstinget 16.03.16   

Revidert av Velferdstinget i Agder 18.10.16   

Revidert av Velferdstinget 15.03.17   

Revidert av Velferstinget 13.09.17    

Revidert av Velferdstinget 30.01.19   

Revidert av Velferdstinget 29.01.20   

Revidert av Velferdstinget 09.02.21    

Revidert av Velferdstinget 08.02.23  
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Søknad for studentsosiale midler   
 

 

 

 

      

 

 

 



 

 

 

 

      

 
 

 

 

 

      



 

             

Høringssvar     

Arbeidsutvalget (AU) fikk inn høringssvar fra tre ulike foreninger.    

 

 

20.12.2023   

 Kristiansand Høringssvar til Velferdstinget i Agder    

Høringssvar til Velferdstinget i Agder (VT) er avgitt av Studentorganisasjonen i Agder (STA). 

I den forbindelse ønsker STA å takke for muligheten til å svare på høringen.    

STA ønsker først å kommentere tidspunktet høringen ble sendt ut. Det at høringen ble sendt ut 

på midt/slutten av eksamensperioden og har frist i romjulen ser vi som problematisk. STA 

skulle for det første ønske at høringsfristen var på minst 3 uker (utenom feriedager) for å gi 

foreningslivet nok tid til å kunne svare. Videre tror STA at VT ville fått inn en større mengde 

med svar/mer utfyllende svar hvis høringen ble sendt utenom hovedeksamensperioden og 

ferien.   

Videre mener STA det er bra at VT reviderer retningslinjene med jevne mellomrom og at 

foreningslivet får mulighet til å komme med innspill.    

STA ønsker også å poengtere utgangspunktet til revideringen som ble gjennomført i 2023 da 

målet var å forenkle søknadsprosessen for foreningslivet. Det ble gjort mye godt arbeid under 

denne revideringen og langt ned en del prinsipper som STA mener VT bør videreføre.    

Under punktet «kriterier for å søke» er det lagt inn et punkt om at pengene må stå på egen 

konto. Vi er ikke nødvendigvis negative til dette da vi forstår fordelene ved dette. Men desto 

flere kontoer organisasjonen har i banken desto mer vil banken ta i gebyr for kontoene. Det vil 

derfor bli en ekstrakostnad for foreningene hvis de eksempelvis kun har 1 bankkonto.    

Under punktet om ved lovbrudd ser vi at ansvaret for å politianmelde eventuelt underslag er 

lagt til den enkelte forening. Dette ser STA som problematisk da vi tenker et viktig prinsipp er 

«hvor mye kan vi forventet av frivillige studenter»? STA mener ansvaret for politianmeldelser 

og ansvaret for oppfølging bør ligge hos SiA eller VT.    

STA er videre positive til at det er lagt inn et nytt punkt om personvern for å svare ut flere av 

spørsmålene som har dukket opp rundt dette temaet. Men vi ser at det ikke ligger informasjon 

under punktet om personvern på nettsiden under SSM. STA forventer at denne informasjonen 

også blir oppdatert.    

STA legger videre merke til at AU ikke har foreslått endringer i retningslinjene i forhold til 

lisenser. Med tanke på diskusjonene som har vært i VT dette semesteret vil vi oppmuntre AU 

til å tilrettelegge for en diskusjon rundt dette temaet i Velferdstinget.    



 

Til slutt ønsker STA å kommentere navnet til studentsosiale midler. Vi ser navnet som 

misvisende da midlene ikke kan gå til sosiale aktiviteter ifølge retningslinjene. STA 

oppfordrer derfor AU til å tilrettelegge for en diskusjon hvor også navnet til fondet kan 

diskuteres. Vi foreslår at det for eksempel kan hete foreningsmidler eller 

studentfrivillighetsmidler.    

STA ønsker VT lykke til med det videre arbeidet.    

Med vennlig hilsen   

Maiken Køien Andersen    

Leder    

Studentorganisasjonen i Agder (STA)   

   

Høringsvar for Studentsosiale midler    

Linjeforeningene Clio og Linguistica ønsker å takke Velferdstinget i Agder for muligheten til 

å svare på høringen om studentsosiale midler. Vi har tro på at en god dialog mellom 

Velferdstinget og tilknyttede lag, aktiviteter og foreninger kan bidra til å skape retningslinjer 

som er tydelige og forutsigbare for alle parter. Vi ser at flere av endringsforslagene bidrar til 

dette, men vi stiller spørsmål ved tre av dem:   

• kravet om at penger fra SSM skal oppbevares på egen konto    

• kravet om skjermbilde av bankkontoer med datostempling    

• de nye retningslinjene for personvern    

   

Vi mener at det er riktig uheldig at det skal gjøres endringer på studentsosiale midler i dette 

studieåret. Det ble allerede gjort drastiske endringer i forrige studieår, og vi mener at flere 

drastiske endringer etter kort tid gjør det vanskelig for de eksisterende foreningene å tilpasse 

seg. I tillegg mener vi at disse endringene vil ha negative virkninger på linjeforeningenes 

daglige drift.    

   

Under «Kriterier for søkere» mener vi at det ikke skal stilles krav til at SSM-midlene skal 

oppbevares på egen konto. Erfaringsmessig har verken Universitetet i Agder eller noen 

sparebankstiftelser dette kravet. Vi mener at dette kravet kan skape vanskeligheter for 

foreningenes daglige drift og styring – spesielt de foreningene som mottar penger fra 

forskjellige kilder. Vi ønsker at dette tiltaket kan anbefales til foreninger som opplever 

utfordringer, heller enn at det kreves av alle foreninger.    

   



 

Under «Dokumentasjonskrav/hva legges med i søknaden?» mener vi at det ikke skal stilles 

krav til datostemplede skjermbilder av bankkontoer. Dette kravet er heller ikke normalt for 

søknader i frivillig sektor. Videre, så viser banker denne informasjonen på forskjellige måter, 

og da kan dette kravet føre til at sensitiv informasjon kommer på avveie.    

   

Under «Personvern» mener vi at det mangler mye nødvendig informasjon: det står ingenting 

om hva som er nødvendige opplysninger for drift, om hvem som er databehandler av 

eposttjenesten til Velferdstinget eller hvordan dataene krypteres. Det står heller ingenting om 

hvem studentene kan kontakte for å få oversikt over informasjon som er delt med   

Velferdstinget, for å korrigere opplysninger om seg selv eller for å etterspørre sletting av data. 

Det står at medlemslistene slettes etter tre år, men det står ikke noe om behandlingstid for 

personvernshenvendelser. Under GDPR har brukere en rett til å få sine data slettet, og derfor 

er det kritikkverdig at det ikke står noe om hvordan dette kan gjøres. I tillegg til at det mangler 

informasjon om hvordan studentene kan trekke tilbake samtykke (opt-out), mangler det også 

informasjon om hvordan foreningene skal innhente samtykke (opt-in).    

   

Signert:    

William Thanoothong Svendsen – Økonomiansvarlig for Clio Studentforening  Kjell Arne 

Lønningen – Økonomiansvarlig for Lingustica linjeforening   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   



 

   

 

 VT-sak        06/24   

 Møtedato      10.01.2024        

 Saksbehandler    Arbeidsutvalget v/Helene Ecklo Brevik   

    

SiAs boligpriser og semesteravgiften   

   

14. desember vedtok SiA-styret samskipnadens budsjett for 2024. Velferdstinget var en viktig 

faktor i dette budsjettet, og vi fikk innvilget et totalt budsjett på 6,5 millioner kroner. Dette 

inkludere Studentsosiale midler, driftskostnader og derunder personalkostnader, og er en 

økning på 1,9 millioner. I tillegg så har kutt til samskipnadene i statsbudsjettet, økte 

byggekostnader og den høye renta gjort at studentboligene på Lund torv blir dyrere å bygge 

enn det som ble beregnet originalt. Studentsamskipnaden i Agder (SiA) har lån de betaler ned 

på, samtidig som de måtte ta opp mer lån for å fortsette å bygge studentboliger. Faktorer som 

også har påvirket beslutningene om budsjettet for 2024 er kostnader for midlertidige lokaler 

når barnehagen pusses opp, underskudd på BARE studenthus, satsing på digital strategi og 

økte kommunale avgifter.   

SiA-styret vedtok å øke boligprisene på samskipnadens boliger med 4,8%, som er prognosene 

for økningen i konsumprisindeksen (KPI) for 2024. Det lå også et forslag på bordet om en 

økning på 4% fra studentrepresentantene i styret, som falt. I tillegg har SiA besluttet å øke 

semesteravgiften med 25 kroner. Dette har blitt vurdert sammen med leder av VT, som har 

stilt seg bak forslaget. Uttalelsen om denne økningen er lagt ved som vedlegg. Denne 

uttalelsen spesifiserer også at framtidig øking av semesteravgiften må godkjennes av  

Velferdstinget. Pengene fra semesteravgiften går til: Velferdstinget, BARE, Bluebox, SiA  

Helse, og SiA Studentliv. Med økningen fra i forrige semester er dette totalt 50 kroner på syv 

år.   

Velferdstinget (VT) sitt ansvar er å påvirke samskipnaden slik at de ivaretar studentenes 

interesser på best mulig måte. Arbeidsutvalget (AU) opplever at VT trenger et tydelig 

standpunkt på hva vi forventer av priser fra vår egen samskipnad når det gjelder bolig og 

satser for semesteravgiften. Dette er for at studentene skal oppleve forutsigbarhet, og for at 



 

ikke et kull med studenter skal kunne oppleve små endringer i priser og avgifter, mot at andre 

kull skal oppleve kraftige endringer. Det er også viktig at AU kan få tilbakemeldinger på hva 

en studentbolig burde koste, etter hvert som SiA-styret skal vedta hva leien skal være i de nye 

boligene på Lund torv.   

   

AU ønsker derfor at VT skal diskutere:   

- Hvor mye er for mye å betale i leie?   

- Hva burde være inkludert i leien til SiA?   

- Hva tenker VT om 4% økning i leien for 2025?   

- Hva er gode og hva er dårlige begrunnelser for å øke semesteravgiften?   

- Hva er for mye å betale i semesteravgift?   

- Hvordan kan SiA øke prisene sine på en måte som er forsvarlig for både samskipnaden 

og studentene?   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

Vedlegg: Uttalelse angående økning av semesteravgift   

   



 

   

Uttalelse angående økning av semesteravgift   

Det bekreftes herved at leder for Velferdstinget i Agder stiller seg positiv til at  

semesteravgiften øker fra kr 510,- til 535,- ettersom det er avtalt med Adm.dir. og Styreleder  

at midlene fra økningen vil gå direkte til utdeling av studentsosiale midler og for å oppfylle  

VTs resolusjon «Gratis sanitærprodukter til studentene i Agder». Den økte semesteravgiften 

skal altså bidra til at:   

    

«- Det skal være lett tilgjengelig tilbud om gratis sanitærprodukter på alle institusjonene, 

studenthus og studentsenter tilknyttet Studentsamskipnaden i Agder»   

    

Økningen skal fortsette å sikre at tilbudet til studentene i Agder styrkes, og utvides. Midlene 

er essensielle for å sikre at Velferdstinget skal fortsette å kunne bidra til finansiering av 

studentaktiviteter og linjeforeninger. Midlene skal også bidra til å finansiere sanitærprodukter. 

Dette er viktig for å sikre trygge og gode rammer for studenter som får menstruasjon, og 

bidrar til lik rett til utdanning uavhengig av helsemessige forhold. Det er viktig å presisere at 

til tross for at resolusjonen inkluderer «alle institusjonene (...) tilknyttet Studentsamskipnaden 

i Agder», kan midlene fra økningen i semesteravgiften kun benyttes til å finansiere 

sanitærprodukter på byggene som driftes av Studentsamskipnaden i Agder (SiA).   

    

Den nye semesteravgiften på kr 535,- er i det lavere sjiktet blant samskipnadene i Norge, og 

det er viktig at Velferdstinget sammen med SiA arbeider for å fortsette denne trenden. 

Semesteravgiften må alltid holdes på et nivå som er forsvarlig med tanke på 

studentøkonomien. Denne økningen godkjennes med forbehold om at videre avgjørelser 

knyttet til endringer i semesteravgiften må gjøres etter godkjenning av Velferdstinget gjennom 

votering. Dette er andre året på rad der semesteravgiften økes, etter en periode uten endring på 

seks år, og det er derfor essensielt at videre vurdering av økning av semesteravgiften gjøres 

med særlig omhu.    

   

Kristiansand 06.12.23   

   

Helene Ecklo Brevik   

Leder, Velferdstinget i Agder   
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